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Wsłuchując się w głos mieszkańców Ciechanowa, jako Radny  

pragnę przedstawić interpelację. 

 

 

 

     Zwracam się z prośbą do władz miasta w imieniu mieszkańców Ciechanowa 

o naprawę nawierzchni ulicy Leśmiana i ul. Dąbrowskiego.   

     Nawierzchnie wymienionych ulic jak widać na załączonych zdjęciach 

wymagają naprawy gdyż nie były remontowane od lat 80, na podłoże drogi 

wykorzystano kostkę betonową, która wykruszyła się tworząc głębokie ubytki. 

Wyrównanie i utwardzenie w/w ulic poprzez pokrycie nawierzchni np. 

odzyskanym z prac przy ul.17stycznia destruktem podniesie komfort i 

bezpieczeństwo użytkowników i mieszkańców ulic. 

      Proszę władze miasta o podjecie odpowiednich kroków w tym temacie, za 

co w imieniu mieszkańców z góry dziękuję.   

 


